
آرمان ملی: رقابت های مرحله یک چهارم نهایی جام 
حذفی فصل جاری فوتبال کشور در حالی امروز برگزار می شود 
که سرخابی ها جایی در جمع 8 تیم نهایی این مسابقات 

نداشتند. 
کتور    ترا

کتور مقابل  حمید مطهری در نشست پیش از بازی ترا
مس رفسنجان در چارچوب مرحله یک چهارم نهایی جام 
گر خاطرتان باشد، شعار من روز اولی  حذفی اظهار داشت: ا
که به تبریز آمدم این بود که دوست دارم کمتر حرف بزنم و 
بیشتر عمل کنم. مس رفسنجان با نویدکیا، تیم خوب و قابل 
کتور هستیم، یک باشگاه بزرگ  احترامی است، اما ما هم ترا
گرانِ عاشق. اینها ستاره های تیم ما روی سکوها  با تماشا
هستند و توقع من این است که پنجشنبه تشریف بیاورند و 
با انرژی مثبت شان تیم را حمایت کنند. تنها جامی که برای 
کتور مانده جام حذفی است و ما محکوم به برد هستیم و  ترا
کتور در ورزشگاه حضور پیدا  دوست دارم با نمادها و پیراهن ترا
و مثل همیشه از ما حمایت کنند. وی در پاسخ به این سؤال 
که برای تقابل با مس رفسنجان، چه تمهیداتی اندیشیده 
است که این تیم را شکست دهند، تصریح کرد: همه تمهیدات 
اندیشیده شده است و بعدازظهر امروز آخرین جلسه آنالیزمان 
را داریم تا بازیکنان به سبک بازی مس آشنا شوند و برای تک 
تک لحظات توجیه شوند. ان شاءا... به خوبی سعی می کنیم 
که همه نقاط را پوشش دهیم تا تیم ما ضربه نخورد. مربی تیم 
کتور در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه »دوست  فوتبال ترا
دارید بازی در 90 دقیقه تمام شود یا وقت های اضافه؟«، 
خاطر نشان کرد: با توجه به فشردگی بازی ها خیلی دوست 
داریم که در 90 دقیقه کار را تمام کنیم، ولی فوتبال غیرقابل 
کتور از زمان تغییر  پیش بینی است. مطهری راجع به اینکه ترا
کادر فنی هیچ گلی دریافت نکرده و به تیمی تبدیل شده است 
که هواداران دوست دارند، تصریح کرد: ممنون از شما، اول 
لطف خداست و بعد از آنهم تلاش بازیکنان و کادر مربیگری و 
مدیریتی است. کادر فنی واقعاً از روزی که آمدم شبانه روزی 
وقت گذاشته و لطف خدا و تلاش بازیکنان هم کمک کرد که 
کتور شویم. وی درباره عملکرد حسین  تبدیل به تیم واقعی ترا
پورحمیدی گفت: حسین به لحاظ رفتاری و فنی خیلی خوب 
است. وقتی در تیم ملی هم بودم حسین جزو نفراتی بود که 
دعوتش می کردیم و الان با آرامش خاطر بیشتری بازی می کند. 
ممنون از هواداران بابت جوی که ایجاد کرده اند. مطهری در 
پاسخ به این سؤال که پنالتی زن تیمش چه کسی است، اظهار 
کرد: ما قبل از بازی تعیین می کنیم. پنالتی زن داریم، اما بنا بر 
شرایط بازی تعیین می کنیم، بعضی از بازیکنان در برخی از 
کتور در پاسخ  بازی ها حس خوبی دارند. مربی تیم فوتبال ترا
کتور چقدر  به پرسشی مبنی بر اینکه مدت قراردادش با ترا
است و آیا مشروط به آمدن یا نیامدن یحیی گل محمدی 
کرد: باز هم می گویم سمت برای من مهم  است، تصریح 

نیست، قبلاً هم این موضوع را گفته ام. وی در پایان درباره 
غایبان تیمش در بازی پنجشنبه مقابل مس گفت:  مهدی 
عبدی را در اختیار نداریم. فکر می کردیم او می رسد، اما اتفاق 
خ و فکر می کنم فصل را از دست داده است.  نادری برایش ر
عبدی مشکل مینیسک خارجی دارد که یک آسیب دیدگی 

قدیمی است. 
    مس رفسنجان

کتور  ترا مقابل  تیمش  دیدار  آستانه  در  نویدکیا  محرم 
در چارچوب مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی اظهار 
داشت: بازی پنجشنبه مهم ترین بازی فصل مان است. ما 
روزهای سختی را پشت سر گذاشتیم و الان به جایی رسیدیم 
که بتوانیم شانس مان را امتحان کنیم و به جمع چهار تیم 
نهایی برسیم. فکر می کنم بیشتر از اینکه درباره بازی بخواهم 
صحبت کنم لازم است که درباره اتفاقاتی که در تیم افتاده، 
صحبت کنم. من بعد از بازی با سپاهان خیلی روشن و شفاف 
با مسئولان شرکت و باشگاه صحبت کردم که الان وقت این 
است که به تیم کمک کنند. وی ادامه داد: متأسفانه فکر 
می کنم حرف های من هیچ ارزش و اهمیتی نداشت، چون 
هیچ اتفاقی در تیم نیفتاد. از روزی که من به مس آمدم، فقط 
مشکلات مالی بوده است. ما برای سفر های مان مشکل تهیه 
بلیت و رزرو هتل داریم و خیلی وقت ها می بینیم که غیر از 
باشگاه هزینه می کنند که بتوانیم مشکلات سفرمان را حل 
کنیم. این شرایط برای چنین شرکت و باشگاهی مثل مس 
رفسنجان تأسف برانگیز است. شاید مشکلاتی در سال های 
که ارتباطی به  قبل اتفاق افتاده باشد، ولی فکر نمی کنم 
وضعیت الان مس رفسنجان داشته باشد. من چه زمانی که 
در سپاهان بودم و چه الان که در مس هستم، همیشه خودم 
مخالف ریخت و پاش های الکی در باشگاه بودم. سرمربی تیم 
فوتبال مس رفسنجان افزود: بازیکنی که قرارداد مکتوب دارد، 
وظیفه باشگاه است که حق و حقوق بازیکن را پرداخت کند و 

این چیزی نیست که نگران کننده باشد. 
   چادرملو

چادرملو اردکان که در فصل جاری لیگ آزادگان یکی از 
تیم های مدعی صعود به لیگ برتر محسوب می شود، با 
شکست دادن دو تیم در ضربات پنالتی مسیر خاصی را برای 
گردان »سعید  شگفتی سازی در جام حذفی دنبال می کند. شا
 ، ج از خانه مقابل آریو اسلام شهر اخباری« بعد از پیروزی خار
فولاد خوزستان و مس کرمان تا مرحله یک چهارم نهایی بالا 
ک میزبانی خواهند  آمدند و در این مرحله از آلومینیوم ارا
گردان »مجتبی حسینی« برای صعود  کرد. بر این اساس شا
به نیمه نهایی باید در ورزشگاه شهید نصیری شهر یزد مقابل 
چادرملو اردکان به میدان بروند؛ نکته جالب این دیدار این 
کی ها اولین تیم لیگ برتری هستند  است که بعد از ۱8 سال ارا
که در یزد به میدان می روند. آخرین باری که یک تیم لیگ 
برتری در ورزشگاه شهید نصیری بازی کرد، به سال ۱۳8۵ 

برمی گردد؛ زمانی که شهید قندی یزد در لیگ برتر حضور 
داشت و بعد از یک فصل حضور به دسته پایین تر سقوط کرد. 
کنون دو تیم لیگ یک و فولاد خوزستان لیگ برتری  چادرملو تا
را حذف کرده و با انگیزه و روحیه بالا در مرحله یک چهارم 
نهایی به میدان خواهد رفت. نماینده یزدی ها در جدول 
لیگ آزادگان نیز با ۳0 بازی و ۶۳ امتیاز در رتبه سوم جدول قرار 
دارند و شانس صعود به لیگ برتر را دارند؛ و تمام این اتفاقات 
به آنها انگیزه لازم را می دهد تا یک دیدار سخت و دشوار برای 

ک رقم بزنند.  آلومینیوم ارا
   برنامه 

رقابت های مرحله یک چهارم نهایی جام حذفی فصل 
جاری فوتبال کشور طبق برنامه زیر برگزار می شود: 

11ورزش سال هفتم
شماره   1831

پنجشنبه 
1403 .02 .27
07    ذی القعده     1445/    16     مه     2024

a r m a n m e l i . i r

با برگزاری رقابت های مرحله یک چهارم

رقابت برای رسیدن به نیمه نهایی جام حذفی 

جدایی سرمربی قهرمان جهان  
بعد از المپیک

که  کرد  اعلام  آلمان  بسکتبال  فدراسیون 
سرمربی کانادایی ژرمن ها، بعد از المپیک این 
تیم را ترک می کند. با اعلام فدراسیون بسکتبال 
و  کانادایی  گوردون هربرت سرمربی  آلمان، 
موفق این تیم، پس از اتمام بازی های المپیک 
۲0۲۴ فرانسه از جمع ژرمن ها جدا خواهد شد. 
هربرت کانادایی که از حدودا چهار سال قبل 
هدایت ژرمن ها را برعهده گرفت، برنز اروپا و 
عنوان قهرمانی جام جهانی بسکتبال ۲0۲۳ را به 
دست آورد. نتایجی که او را به عنوان موفق ترین 
سرمربی تاریخ بسکتبال آلمان ها معرفی کرد. 
هربرت در رابطه با این موضوع گفت: این چند 
سال که با بازیکنانم در تیم ملی آلمان گذشت، 
بهترین دوران حرفه ای من به عنوان مربی بود و 
از فدراسیون آلمان تشکر می کنم که این فرصت 

را به من داد. 

ویژه

گفتوگو

باشگاه  پیشکسوت  فنونی زاده  مرتضی 
پرسپولیس و کارشناس فوتبال در مورد برد در 

هفته بیست و هشتم لیگ برتر صحبت کرد. 
    درباره برتری تیم فوتبال پرسپولیس مقابل 

هوادار چه نظری دارید؟
 بازی بسیار خوبی بود و هر ۲ تیم خلاق عمل 
کردند و جو بازی را هیجان انگیز پیش بردند. تیم 
فوتبال هوادار جسورانه بازی کرد و برای گلزنی 
همه کار کرد. وقتی بیرانوند بهترین بازیکن زمین 
می شود باید فهمید که تیم هوادار تا چه اندازه 
خوب بازی کرده است. ما توانستیم از این بازی 
سخت ۳ امتیاز را در خارج از خانه کسب کنیم 
که این یکی از چالش های بزرگ اوسمار بود و 
نشان داد که به خوبی می تواند بازی های خارج 

از خانه را با موفقیت پشت سر بگذارد. 
خ پوشان مقابل هوادار را     عملکرد سر

چگونه ارزیابی می کنید؟
 خط دفاع پرسپولیس مقابل هوادار تمرکز و 
آرامش لازم و کافی را نداشت و در برخی صحنه ها 
دفاع پرسپولیس در تقابل با مهاجمان هوادار 
عقب می ماند. خط هافبک پرسپولیس با تجربه 
عمل کرد و امید عالیشاه یکی از بهترین بازی های 
خود را به نمایش گذاشت. مسعود شجاعی به 
عنوان یک مربی جوان تیم خود را شجاع بار 
آورده و مقابل تیم بزرگی چون پرسپولیس با 
کتیک و برنامه عمل کردند. نگران عملکرد  تا
خط دفاع سرخپوشان برای ۳ بازی آینده هستم 

و می ترسم. 
   سه بازی پیش رو سرنوشت قهرمان این 

فصل را مشخص خواهد کرد!
 استقلال خوزستان، شمس آذر قزوین و مس 
رفسنجان سه حریف سرسخت قرمزپوشان 
خواهند بود. استقلال خوزستان متأسفانه 
شرایط خوبی ندارد و یکی از گزینه های سقوط 

به لیگ دسته یک است. 
گردان اوسمار در آزادی  با توجه به اینکه شا
قابل این تیم قرار می گیرند می توان نتیجه 
کرد. تیم های  این بازی را از قبل پیش بینی 
بزرگی  چالش  رفسنجان  مس  و  آذر  شمس 
کنون  خ پوشان خواهند بود و باید از ا برای سر
برای این ۲ بازی برنامه ریزی کرد. به عنوان 
یک پیشکسوت پرسپولیس حق دارم درباره 
تیم محبوبم صحبت کنم و عملکرد آنها را نقد 
و بررسی کنم، اما تا جایی که امکان دارد درباره 
تیم های دیگر صحبت نمی کنم. این موضوع 
باید در دستور کار پیشکسوتان استقلال قرار 
بگیرد و به جای ایجاد حواشی و نظر درباره 

تیم های دیگر به نقد تیم خودشان بپردازند. 

فنونی زاده: 
وقتی بیرانوند بهترین 

می شود یعنی تیم هوادار 
خوب بازی کرده است

نخستین مدال بوکسورهای ایران  
در تورنمنت قزاقستان

ایسنا: بوکسور سبک وزن ایران با شکست 
دادن دومین حریف قزاق، مدال بزنر خود را 
قطعی کرد. در ادامه تورنمنت بوکس قزاقستان، 
عصر دیروز )چهارشنبه - ۲۶ اردیبهشت ۱۴0۳( 
بوکسور سبک وزن ایران موفق شد با صعود به 
مرحله نیمه نهایی، مدال برنز و نخستین مدال 
ایران را قطعی کند. در مرحله یک  چهارم  نهایی 
وزن ۶۳. ۵ کیلوگرم، علی حبیبی نژاد که پیش از 
این برابر یرطوقان زینولیف از قزاقستان به برتری 
رسیده بود، به مصاف بختیار آناربایف قهرمان 
جوانان آسیا از قزاقستان رفت و با شکست 
راهی مرحله بعد شد.  دومین حریف قزاق، 
که راند نخست این مبارزه به سود  در حالی 
نماینده میزبان تمام شد، در راندهای دوم و 
سوم اما بوکسور ایران موفق شد حریف خود 
را شکست داده و به برتری برسد تا با صعود به 
مرحله نیمه نهایی، مدال برنز خود را قطعی کند. 
تیم ملی بوکس ایران در ادامه برنامه  آماده سازی 
خود برای حضور در مسابقات انتخابی المپیک 
به میزبانی تایلند، در تورنمنت تدارکاتی قزاقستان 
حضور دارد. علی حبیبی نژاد، میثم قشلاقی، علی 
فتحی و روزبه صفری نیز دیگر بوکسورهای ایران 
در مسابقات جام »الوردا« آستانه هستند که در 
روزهای آینده به روی رینگ می روند. هدایت 
تیم ملی ایران در این مسابقات را فونتانا به عنوان 
سرمربی و فونتس به عنوان مربی، برعهده دارند 

که هر دو کوبایی هستند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
گردان  تسنیم: پیشکسوت باشگاه پرسپولیس اعتقاد دارد شا
اوسمار ویرا فرصت رسیدن به صدر جدول را با تساوی خانگی 
مقابل سپاهان از دست داده اند. جواد منافی درباره آخرین 
گردان اوسمار همچنان در انتظار  وضعیت پرسپولیس و اینکه شا
لغزش استقلال هستند، گفت: پرسپولیس بزرگ ترین فرصت 
برای صدرنشینی را در بازی با سپاهان از دست داد و بعد از توقف 
کتور، می توانست جای رقیبش را در صدر جدول  استقلال برابر ترا
بگیرد. این در حالی است که سپاهان در این فصل با فراز و نشیب 
زیادی مواجه شده است و پرسپولیس می توانست این بازی 
را ببرد. مربی و بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس در ادامه 
افزود: حالا دیگر شرایط طوری شده است که پرسپولیس باید 
بازی هایش را ببرد و منتظر لغزش استقلال باشد. سبک استقلال 
کثر بازی ها را با نتیجه یک بر صفر می برد  هم طوری است که ا
کتیک این تیم هم به ارسال از کناره ها و  و مهم ترین بخش از تا
استفاده از ضربات ایستگاهی خلاصه می شود. »با این اوصاف از 
نگاه شما شانس پرسپولیس برای قهرمان شدن از استقلال کمتر 
کید کرد: در فوتبال چیزی  است؟«، وی در پاسخ به این پرسش تأ
قابل پیش بینی نیست و دیدید که پارسال پرسپولیس چگونه 
قهرمان شد. در حال حاضر سرنوشت قهرمانی دست استقلال 
است، ولی پرسپولیس جدا از اینکه باید بازی هایش را ببرد، از یک 
طرف هم باید منتظر لغزش استقلال باشد. به اعتقاد من هیچ چیز 
غیرممکن نیست و امیدوارم در نهایت پرسپولیس قهرمان لیگ 
برتر شود. منافی در پایان اظهار داشت: در بازی با هوادار دیدیم 
که بازیکنان پرسپولیس چند موقعیت خوب را از دست دادند. 
پرسپولیس نباید از روی شکم سیری فوتبال بازی کند و ممکن 
گر یک بار دیگر این اتفاق تکرار شود، پرسپولیس ضرر کند.  است ا

بیــنالمــلل
  سرمربی رئال مادرید بابت گلزنی مجدد ستاره ترکیه ای 
تیمش ابراز خرسندی کرد. رئال مادرید بازی تشریفاتی خود در 
هفته سی و ششم لالیگا، مهمانش آلاوس را با نتیجه ۵ بر صفر در 
هم کوبید و سه امتیاز دیگر به کارنامه اش اضافه کرد. آخرین گل 
قهرمان زودهنگام لالیگا توسط آردا گولر به ثمر رسید که در دقیقه 
۶۲ به جای ادواردو کاماوینگا وارد زمین بازی شد که این موضوع 
مورد توجه کارلو آنچلوتی قرار گرفت. کارلتو که تعداد برد های 
متوالی  تیمش به عدد 9 رسید، در پایان مسابقه گفت: به نظرم این 
تیم پتانسیلش را دارد که تاریخ سازی شود. کلی بازیکن بااستعداد 
و جوان در آن حضور دارند. وضعیت کورتوا بسیار خوب است، 

مانند میلیتائو و سایر اعضای تیم. ما الان درگیر مسائل 
حاشیه ای نیستیم و تنها به فینال لیگ قهرمانان فکر 
می کنیم نه هیچ چیز دیگر. گولر؟ ما خیلی او را دوست 
داریم. او جوان ترین عضو تیم ماست. توپ هم عاشق 

آردا گولر است و فکر می کنم که این موضوع بسیار 
روشن است. آنچلوتی افزود: بدون شک 

این بهترین قهرمانی ام در لیگ به عنوان 
مربی است. ما روی ابرها هستیم، اما هنوز 

مهم ترین بازی فصل مان در پیش است. 
من هم مانند بازیکنان به استراحت نیاز 
دارم. فینال نزدیک است اما ما این هفته 

را استراحت خواهیم کرد و بعد از آن خودمان 
کتیکی برای فینال آماده  را از نظر فیزیکی و تا

خواهیم کرد. فینال لیگ قهرمانان در 
ورزشگاه ومبلی لندن که در آن رئال به 
مصاف دورتموند خواهد رفت، روز ۱۲ 

خرداد برگزار می شود. 

نصیرشلال: متفاوت بودن حقوق ورزشکاران شانس مدال نداشتن را القا می کند 
نواب نصیرشلال سرمربی تیم ملی وزنه برداری ایران 
کافی  گر در تشویق ورزشکاران دقت  گفت: ا
نداشته باشیم باعث سرخوردگی آنها می شویم. 

    انتقاد از حقوق 
خبری  نشست  در  نصیرشلال  نواب 
آخرین  مورد  در  وزنه برداری  فدراسیون 
وضعیت وزنه برداران بیان کرد: چند ماه است 
در ارد و هستیم. در سه ماه مانده تا المپیک 
در شرایط نرمال هستیم و طبق برنامه 
پیش می رویم و امیدوارم اتفاق خاصی 
پیش نیاید. او در مورد انتقاد مصطفی 
جوادی و علی داوودی از حقوق ۱۵ 
میلیون تومانی کمیته ملی المپیک 
کرد: وقتی پاداش در نظر  تصریح 
می گیریم که در بحث مالی و تشویقی 
گر درست انجام نشود باعث  است ا
افت روحیه ورزشکاران می شود. 
گر در بحث تشویق و بالا بردن  ا
به روحیه ورزشکاران دقت کافی 
نداشته باشیم، ورزشکاران سر 
خورده شده و از پیش باخته 
در  مبالغی  می شود.  حساب 

نظر می گیرند که برای ورزشکاران ما متفاوت از بقیه 
ورزشکاران است و القا می کنند شانس مدال نداریم. البته 
برای ما چیزی که اهمیت دارد مقصد است و اتفاقات 
مختلفی در این مسیر ممکن است بیفتد، با این حال 
ما کار خودمان را انجام می دهیم. او افزود: صحبتی با 
جوادی و داودی داشتم و خواستم که خیلی به این 
موضوع اهمیت ندهند. هر دو افراد پخته ای هستند و 
مسائل را خوب درک می کنند. البته ما همه در ورزش در 

یک خانواده هستیم و گاهی گلایه شود هم ایراد ندارد. 
   کنترل ورزشکاران 

او در پاسخ به این پرسش که با توجه به شرایط به 
وجود آمده چگونه از لحاظ روانی ورزشکاران را کنترل 
کید کرد: کار را که شروع کردیم خیلی اتفاقات  می کند؟ تا
خ داد. تلاش کردیم جو اردو و میانگین سنی را پایین  ر
بیاوریم و روی تفکر قهرمانی ورزشکاران تاثیر بگذاریم. 
در مجموع بخشی دست ما است و تلاش می کنیم جو را 
کنترل کنیم اما از بیرون هم فشارهایی است و اتفاقاتی 
خ می دهد که مانع بر سر راه ما هستند. کاری که ما  ر
می کنیم این است که مقابله کنیم و تلاش کنیم روی 

آنها تاثیر نگذارد. 
    دو وزنه بردار المپیکی

دو  وضعیت  آخرین  مورد  در  تیم ملی  سرمربی 

وزنه بردار المپیکی گفت: جام جهانی تایلند را پشت سر 
گذاشتند. باید ریکاوری شوند. فکر کنم اوایل ماه آینده 
اردوی کیش شروع شود به اوج برمی گردیم. باید کنترل 

کنیم نزدیک المپیک به اوج آمادگی برسند. 
    علت پرداخت کم حقوق

نصیرشلال در پاسخ به این پرسش که علت پرداخت 
کم حقوق به المپین های وزنه برداری می تواند نتایج 
گفت: ممکن است و می تواند  بازی های آسیایی باشد ؟
تاثیر گذار باشد. البته شرایط بازی های آسیایی متفاوت 
کثر آن تیم تغییر کرده اند. مصطفی جوادی  است و ا
طلای جهان گرفت. علی داودی افزایش رکورد داشت و 
هر دو با انگیزه هستند. به جای اینکه سیستم تشویقی 
عامل بازدارنده باشد باید به تیم ما کمک کند. حدود 
۳۵ نفر سهمیه المپیک می گیرند و نباید خیلی ارقام 
موشکافانه و سختگیرانه باشد. او در پاسخ به پرسش 
دیگری مبنی بر اینکه فکر می کند چه کسانی پشت 
این تصمیم برای پرداخت حقوق ۱۵ میلیون تومانی 
دقیق  گفت:  هستند؟  وزنه برداری  المپین های  به 
نمی دانم. قطعا تیم کارشناسی پشت تصمیم گیری ها 
است. در مورد مربیان ایرادی ندارد به این شکل باشد 
اما دلسوزانه و کارشناسی نیست با ورزشکار این رفتار 

انجام شود. 

 مشخص شدن تکلیف قهرمانی 
در هفته پایانی 

به هفته های پایانی لیگ برتر نزدیک شده ایم.رقابت برای کسب 
عنوان قهرمانی در صدر جدول و برای فرار از سقوط در انتهای 
جدول گرم شده است. برخلاف آنچه انتظار می رفت سرخابی های 
پایتخت خیلی زود خود را از سایر تیم ها جدا کردند و همان طور که 
مشخص است قهرمان این دوره از مسابقات یکی از این دو تیم 
خواهد بود. با توجه به روند نتیجه گیری استقلال و پرسپولیس 
نیز اعتقاد دارم تکلیف قهرمان هفته آخر مشخص خواهد شد. 
وضعیت سه تیم جنوبی کشورمان ناراحت کننده است و از نظر من 
دو تیم سقوط کننده به دسته پایین تر از میان آن ها خواهد بود. 
در هر صورت با توجه به شرایطی که در جدول حکم فرما است، هر 
تیمی که توانسته از فرصت های خود بهره ببرد، بهترین تصمیم 
را درباره انتخاب سرمربی گرفته و در جدال های شش امتیازی 
به عنوان تیم پیروز از میدان خارج شده است؛ توانسته خود را از 
قعر جدول جدا کند. در حال حاضر پیکان نیز به منطقه سقوط 
نزدیک شده است، اما نظر من این است که تیم های سقوط 
کننده، جنوبی خواهند بود. همواره تیم هایی که از لیگ آزادگان 
به لیگ برتر صعود می کنند، در همان فصل مستعد سقوط به 
دسته پایین تر هستند و چه بسا به مراحل پایین تر نیز بروند، 
گر چنین اتفاقی برای فوتبال  نمونه بارز آن نیز برق شیراز است، ا
خوزستان که یکی از جریان های اصلی بازیکن سازی فوتبال در 
کشورمان به شمار می رود، اتفاق بیفتد استعداد سوزی را به همراه 
دارد، زیرا بسیاری از بازیکنان به ویژه مهره های جوان نمی توانند 
از سهمیه لیگ برتر خود استفاده کنند. آنچه که اهمیت دارد این 
است که تیم های پایین جدول خیلی سریع از طریق برنامه ریزی 
گر چنین  که ا و سرمایه گذاری مناسب به لیگ برتر بازگردند، چرا
اتفاقی نیفتد، همچنان شاهد این وضعیت نامطلوب برای آن ها 
خواهیم بود. از نظر من خوزستان نباید از فوتبال کشورمان حذف 
که هر سال استعدادهای درخشانی را به لیگ برتر معرفی  شود، چرا
می کند، فولاد خوزستان به دلیل درگیری های مدیریتی، اشتباه در 
انتخاب سرمربی و نحوه بستن تیم با مشکل مواجه شده است، اما 
صنعت نفت و استقلال خوزستان در سال های گذشته نیز برای 
بقا جنگیده اند و این مقاومت بالاخره تمام خواهد شد. از نظر من 
ایجاد حواشی همچون تأثیر رنگ لباس در تعیین نتیجه مسابقه، 
جنگ زرگری است، یک سرمربی ۲0 هفته یک نوع لباس پوشیده 
و از نظر من مطرح شدن چنین شایعاتی زیبا نیست، زیرا تیم ها را 

به حاشیه می برد. 

حسناشجاری
کارشناسفوتبال

 
آویسپا فوکوکا در حضور تعویضی مهاجم ایرانی 
خود مقابل ویسل کوبه مغلوب شد.به گزارش  
، در یکی از دیدارهای هفته چهاردهم لیگ  مهر
وز چهارشنبه تیم فوتبال  اپن، ر برتر فوتبال ژ
»ویسل کوبه« میزبان »آویسپا فوکوئوکا« بود که 

این مسابقه در نهایت با نتیجه یک بر صفر به سود 
ویسل کوبه به پایان رسید.

شهاب زاهدی لژیونر ایرانی ویسل کوبه در این 
دیدار کار را از روی نیمکت آغاز کرد و در ترکیب تیم 
حضور نداشت و در دقیقه ۶۷ و در حالی که بازی 

با نتیجه بدون گل دنبال می شد به زمین آمد.
اما ۵ دقیقه بعد و در دقیقه ۷۲ ویسل کوبه موفق 
شد به وسیله »میاشیرو« به گل دست پیدا کند و 
در ادامه هم تغییری در نتیجه بازی حاصل نشد.
در جدول رده بندی لیگ برتر فوتبال ژاپن موسوم 
به »جی لیگ« ماشیدا با ۳۰ امتیاز صدرنشین 
است و ویسل کوبه با ۲۶ امتیاز در رده دوم قرار 

دارد. آویسپا هم با ۱۹ امتیاز دهم است. 

  شکست یاران شهاب زاهدی برابر تیم مدعی »ویسل کوبه«

ک  چادرملو اردکان - آلومینیوم ارا

کتور تبریز - مس رفسنجان ترا

گل گهر سیرجان - هوادار تهران

سپاهان اصفهان - ملوان بندرانزلی

فریبا: ۳ بازی آینده استقلال سخت تر از تمام دیدارهای قبلی است
پیشکسوت باشگاه استقلال بر این اعتقاد 
است که سه دیدار پایانی آبی  پوشان در فصل 
جاری سخت تر تمام دیدارهای گذشته این 
تیم است. بهتاش فریبا در گفت وگو با تسنیم، 
درباره برتری یک بر صفر تیم فوتبال استقلال 
مقابل فولاد خوزستان در هفته بیست وهفتم 
لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: فولاد برای 
نیفتادن می جنگید و با وجود حضور این 
همه هوادار در ورزشگاه آزادی به نظر من 
خوب بازی کردند. استقلال در فاز هجومی 
بود، ولی تا هجده قدم پیش می رفت و در زدن 
کام بود. میلاد فخرالدینی روز  ضربات آخر نا
خوبی نداشت و به جای او سامان تورانیان 

بازی کرد که طبیعی بود بازیکن جوان در این 
جو نیاز به زمان داشته باشد. تصمیم خوبی 
بود که به بازیکن جوانی مثل تورانیان بازی 
داده شد. خدا را شکر سه امتیاز گرفته شد و 
استقلال به صدر جدول بازگشت. »نفراتی 
ابوالفضل  ماشاریپوف،  جلال الدین  مثل 
جلالی، گوستاوو بلانکو و زبیر نیک نفس شب 
خوبی را سپری کردند«، وی با بیان این جمله 
افزود: تمام این بازی ها برای استقلال سخت 
است و حتی شاید سخت تر از همه دیدارهای 
گذشته. نساجی مازندران که حریف هفته آینده 
استقلال است در شهر خودش بازی می کند 
، هواداران پرشوری دارد.  کتور و به مانند ترا

آنها این هفته استقلال خوزستان را در اهواز با 
چهار گل بردند. با توجه به زمانی که وجود دارد، 
امیدوارم مصدومانی مثل آرمین سهرابیان 
برسند. جای روزبه چشمی هم در بازی با فولاد 
خالی بود و خوشبختانه او از هفته آینده دوباره 
کت  می تواند بازی کند. سرمربی نساجی سا
الهامی بوده و بازی را بلد است و استقلال را 
گردان جواد نکونام  خوب می شناسد، اما شا
هم به چیزی جز سه امتیاز فکر نمی کنند. 
پیشکسوت تیم فوتبال استقلال خاطرنشان 
کرد: زمانی که پنج بازی به پایان فصل باقی 
مانده بود، گفتم ۱۵ امتیاز این وسط می چرخد 
و حالا تیم نکونام شش امتیاز آن را گرفته است. 

همه ما به این قهرمانی نیاز داریم، از بازیکنان 
و مربیان گرفته تا پیشکسوتانی مثل ما. به 
بازیکنان هم در تمرین همین حرف را زده بودم. 
کنش به اتهام مسئولان استقلال  فریبا در وا
و پرسپولیس به یکدیگر درباره اشتباهات 
داوری گفت: بهتر است به فیلم بازی ها استناد 
کنند. در برنامه فوتبال برتر که به نظرم یک 
برنامه رنگی است و با استقلال فاصله دارد، 
کارشناسان داوری گفتند چهار پنالتی باید 
برای استقلال گرفته می شد. بهتر است کمیته 
داوران در انتهای فصل اشتباهات داوری را در 
بیاورد و اعلام کند چه تیم هایی سود کرده اند و 

چه تیم هایی ضرر. 


